

**Prayer items – Florin, local Romanian missionary**

- ✚ Israel has marked the 75th anniversary of its re-birth and there are celebrations among Jews all over the world. Florin is hosting 3 events of celebration and outreach on 12<sup>th</sup> and 13<sup>th</sup> of May to Jews and non-Jews, believers and non-believers. Let's join him in prayer for his programs and ask the Lord to provide resources and people. In addition, pray for him below:
  - The Lord's provision and guidance for all events going on in less than two weeks.
  - The people who will come and ask Holy Spirit to prepare their hearts.
  - Protection for all those who'll travel.
  - Unity, good communication, divine leading for all those involved in organizing the events.
  - One worship leader has had some very hard health problems lately, so pray for her – Corina is her name.
  - Resources to cover all the costs for transport, staying and food.
  - Florin NEEDS Holy Spirit for divine understanding, insight, ability to exercise the given authority in thin matters.
- ✚ Pray for Florin building relationships with Jewish people and the Jewish Community in the events of Israel 75<sup>th</sup> anniversary.
- ✚ Pray for guidance in Holy Spirit when reaching out to the Jewish people around him.
- ✚ Florin has been assisting Ukrainian refugees' transportation, food, accommodation, and getting legal documents. He has been hosting many young and old, Jews and non-Jews. He is exhausted, pray for renewed strength and quality rest from the Lord to continue serving them. May our Lord prepare helpers to serve with him on Ukrainian together.
- ✚ Russia-Ukraine war has been over a year, each week there are still Ukrainian refugees coming to Romania. Romanian government lately is giving less aids to them. Besides that landlords who refugees stay with received money from the Romanian government. A part of money is supposed giving to the refugees for food, but they kept them. Ask the Lord to provide Florin extra wisdom and strength on how to relate and to properly assist Ukrainian refugees.
- ✚ Florin has many opportunities to help Ukrainian, both believers and non-believers. Ask the Lord to use him to speak to them about the Good News of salvation through faith in Jesus.
- ✚ Florin has so many things to do and so many challenges, but so limited time. Pray for him to understand the Lord's priorities and to devote in His priorities.
- ✚ Alina, Florin's wife, will be moving her workplace into the village this coming September. Pray for the progress of their new house as they need to move in before that time. Even all documents were completed last fall, the house is still waiting for local utility company to setup electricity and gas.
- ✚ Florin's three older children are in their teenage years, a very sensitive period. Pray that he and his wife have wisdom from ABBA on how to relate to them. Especially Florin is now lack of time with this family. Let's lift Florin and his family when they are at the front line serving our Lord.

**Prayer items - Europe**

- ✚ Pray for peace for the entire Europe as the tensions between Russia and the world continue to increase.
- ✚ Pray for Russian to cease seeking use of nuclear weapons in Ukraine.
- ✚ Ask the Lord to redeem this situation by drawing many people to Himself. May both Ukrainian and Russian discover that Jesus is the only true source of peace, safety, comfort, truth and freedom.
- ✚ Safety and provision for Ukrainians refugees who have fled the country and the many who are displaced internally.
- ✚ For many pastors leading their flocks at this critical time of decision and risk. They carry a heavy burden.
- ✚ Pray for Ukrainian believers to find comfort, peace, and strength in God and share the source of their strength with others.
- ✚ For many believers to stay strong, continue trusting the Lord and not to give in to panic, fear and desperation.
- ✚ Pray for wisdom as world leaders maneuver, strategize and speak out. Pray that God would move in their hearts and guide their steps and plans.
- ✚ Pray for leaders of both countries to know God's truth and peace and be transformed by his Holy Spirit, that they would seek to lead their countries in the way of peace.
- ✚ Ask for repentance, grace, forgiveness and reconciliation throughout Ukraine and Russia.
- ✚ Pray for strength and wisdom for the European churches and for Christians to recognize the God given opportunities to share the Gospel during these difficult times.
- ✚ Ask the Lord to sustain European Christians under this crisis.
- ✚ Safety of local missionaries and their families in Europe and in Ukraine.



Florin's family of seven



Florin blew the shofar in front of the Romanian Parliament building for Passover/Easter.



Florin visited Ukrainians with foods

## 宣教祈禱運動 - 歐洲

04/30/2023

### 代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

✚ 以色列在5月迎來重生後的75週年，全世界的猶太人都在慶祝。Florin將於5月12日及13日為猶太人和非猶太人、信徒和非信徒舉辦3場慶祝和外展活動。讓我們一起為他的活動禱告，求主提供適當資源和參加的猶太人。另外也為以下禱告：

- 不到兩週將要舉辦這一些活動，祈求從神來的的供應、指導和帶領。
- 祈求聖靈預備將要來的人的心。
- 保護所有將要遠行旅徒來的人。
- 所有參與以及組織活動的人有團結、良好的溝通、和神聖的領導。
- Corina是其中一位敬拜領袖，她最近有一些非常嚴重的健康問題，請為她祈禱。
- 足夠資源支付所有交通、住宿和食物費用。
- Florin特別需要從聖靈來的理解力、洞察力和在小事上行使既定權力的能力。

✚ 祈求主使用這些慶祝活動，為Florin與猶太人和猶太人社區建立更良好的關係。

- ✚ 祈求聖靈引導和帶領Florin去幫助他周圍身邊的猶太人。
- ✚ Florin一直協助烏克蘭難民的交通、食物、住宿和獲得法律文件。他每天接待的人有年輕的、年老的、猶太人、和非猶太人。他已經非常疲累了，祈求從主來的力量重新加力給他，及祈求他有好的休息可以繼續服侍烏克蘭難民。願主預備幫手與他一起服事烏克蘭人。
- ✚ 俄烏戰爭已經一年多了，每週仍有烏克蘭難民湧入羅馬尼亞。羅馬尼亞政府最近減少了對他們的援助。除此以外，難民的房東還收取從羅馬尼亞政府來的錢，這些錢的一部分應該給難民買食物，但這些房東把錢扣了下來給自己。祈求主給予Florin額外的智慧和力量，好讓他明白及體會烏克蘭難民們的需要並適當地幫助他們。
- ✚ Florin有機會幫助來自烏克蘭的基督徒和非基督徒。求主使用Florin對他們講述因信耶穌而得救的大好消息。
- ✚ Florin有很多事情要做，也有很多挑戰，但時間卻很有限。祈求他明白主的優先次序，並專注服侍於神的次序。
- ✚ Florin的妻子Alina在9月份將要搬到村里工作。為他們新房子的進展禱告，因為他們需要在那之前搬進去。即使所有文件都在去年秋天已經完成，但他們仍在等待當地的電力公司來為房子安裝電力和天然氣。
- ✚ Florin的頭三個孩子正處於青少年時期，這是一個非常敏感的時期。祈求Florin和他的妻子有從天父來的智慧知道如何與孩子們建立更好的溝通、明白他們。尤其是現在Florin沒有足夠時間照顧家庭，讓我們為在前線的Florin和他的家人祈求天父額外加力。

## 代禱事項 - 歐洲

- ✚ 為整個歐洲的和平祈禱，因為俄羅斯和世界之間的緊張局勢繼續加劇。
- ✚ 祈禱俄羅斯停止尋求在烏克蘭使用核武器。
- ✚ 求主用這艱難時期讓更多人來歸向祂，願烏克蘭人和俄羅斯人都發現耶穌是和平、安全、安慰、真理和自由的唯一真正源頭。
- ✚ 為逃離該國的烏克蘭難民和許多在國內流離失所的人提供安全和保障。
- ✚ 為烏克蘭牧師們祈禱，許多冒着險繼續帶領羊群，他們背負著沉重的擔子。
- ✚ 祈求烏克蘭信徒在神裡面找到安慰、平安和力量，並與他人分享他們得力的來源。
- ✚ 為歐洲和烏克蘭信徒祈求，讓他們保持堅強、繼續信靠主、不要屈服於恐慌、恐懼和絕望。
- ✚ 祈求世界領導人有智慧地在行動、制定戰略和對話上祈禱，祈求天父感動他們，引導他們的腳步和計劃。
- ✚ 祈求兩國領導人認識神的真理與和平，並被聖靈改變，尋求帶領他們的國家走和平的道路。
- ✚ 祈求整個烏克蘭和俄羅斯的悔改、恩典、寬恕與和解。
- ✚ 祈求神加力量和智慧予歐洲教會和歐洲基督徒，使他們認識到這時期是神給予他們去分享福音的機會。
- ✚ 求主在這場危機下扶持歐洲基督徒。
- ✚ 為當地宣教士和家庭的安全禱告。



Florin的一家七口



Florin 逾越節/復活節期間在羅馬尼亞議會大樓前吹響羊角號。



Florin 帶著食物拜訪烏克蘭人